
Svar på interpelation om information och delaktighet i kommunen 

Det som tas upp är viktiga frågor för demokratin. 
Hur ökar vi intresset? Hur får vi igång diskussionen kring vårt gemensamma. 
Precis som framgår har de politiska partier problem med återväxten 

Vad gäller öppenhet och transparens kan vi säkert bli bättre. En del förbättringar har vi infört, bland 
annat politiska samrådsgruppen där alla partier finns representerade. Ny hemsida som gjort det 
lättare att hitta information. Vi arbetar med att införa ett kontaktcenter för att enklare och snabbare 
hjälpa invånare.  

Vad gäller invånardelaktighet, tror jag det handlar om att jobba på flera olika sätt: 

I skolan måste man jobba med demokrati och hur detta fungerar. Jag och flera andra politiker 
erbjuder oss komma till alla klasser. 

Aktiva politiker, berätta hur intressant det är, har en trevlig samtalston, inte svärta ner det politiska 
arbetet och även ger rimliga förutsättningar för de som vill engagera sig. 

Träffa invånare, byalag, föreningar, företagare m.fl. 

Kommunen informerar ofta i olika medier 

Den föreslagna revideringen av arbetsordningen i KF löser inte detta. Ej heller allmänhetens 
frågestund från en talarstol på KF eller att informera på KF med ett fåtal åhörare trots webben.  

Jag tror mer på att prata med varandra, regelbundet återkommande mötesplatser som exempelvis 
dialogkafè och att kommunen finns på sociala medier. 

Vi har en bra arena för detta, invånardialog-plattformen. Vi fortsätter detta uppstartade arbete. 

 

Peter Rosholm (S) 
Ordförande Kommunstyrelsen 
Bollebygds Kommun 

  


